

TABLE OF CONTENTS

目 录

The Research and Implement of ADS-B Response Signal Processing Platform Based on RTL-SDR
(基于 RTL-SDR 的 ADS-B 应答信号处理平台的研究与实现)

J. C. YAN, Y. F. WANG..... 29

Blurred Image Classification Method Combining Singular Value Decomposition and Fourier Transform
(奇异值分解与傅里叶变换相结合的模糊图像分类方法)

G. Z. LIN, C. L. ZHANG, J. ZHOU, S. G. ZENG..... 36

Target Detection and Recognition Based on Improved Faster R-CNN
(基于改进的 Faster R-CNN 的目标检测与识别)

J. J. FANG, J. Y. CHENG..... 43

A New Method of Classification on Shallow Sub-Bottom Profiles Based on Image Edge Detection and Cluster Analysis

(基于边缘检测和聚类分析的浅剖图像分层算法)

Y. C. XU, J. L. SUN..... 51

The Contrast between the Haar Feature and the Residual Network for Facial Recognition

(基于 Haar 特征与残差网络实现人脸检测的对比)

K. RONG, M. X. JIANG..... 60

Research and Application of Face Image Completion Method

(人脸图像补全的方法用途及研究)

X. H. SHEN, C. WANG..... 65

Application of Image Search Engine in Public Opinion Guidance and Control

(图片搜索引擎在舆情导控中运用的实验研究)

K. H. LV, W. XU, Q. Y. WANG, X. Y. SUN, Y. Y. ZHANG, R. C. WAN..... 72

Multi-Image Watermarking Algorithm Based on Secret Sharing and Histogram Shifting

(基于秘密分享和直方图平移的多图像水印算法)

Z. Y. ZHAO, J. Z. ZHANG, X. Q. ZHANG..... 83

People Tracking System Based on Intelligent Vision Internet of Things for Classroom

(基于智能视觉物联网的教室人数跟踪系统)

X. Q. ZHANG, X. WANG, H. YANG, W. ZENG..... 90

Image Encryption Algorithm Based on the Hardware Platform

(基于硬件平台的图像加密算法)

X. Q. ZHANG, H. YANG, X. WANG, W. ZENG..... 98